



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»
РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html

Настоятель Иерей Александр Бородин
Священник Иерей Иоанн Уир

Моб: 0447289381
Моб: 0438 007 837

amborodin@gmail.com
rev.john.weir@rocor.org.au

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА ДЕКАБРЬ 2018

1	Субб	Бдение	6:00 веч
2	Воск	27-я Неделя по Пятидесятнице. Прор. Авдия. Свт. Филарета, митр. Московского. Божественная Литургия	8:00 утр
3	Пон	Всенощное Бдение с литией	6:00 веч
4	Втор	Введение во храм Пресвятой Владычицы нашей Богородицы и Приснодевы Марии. Божественная Литургия.	8:00 утр
8	Субб	Бдение	6:00 веч
9	Воск	28-я Неделя по Пятидесятнице. Прп. Алипия столпника, Свт. Иннокентия, еп. Иркутского. Божественная Литургия.	8:00 утр
15	Субб	Бдение	6:00 веч
16	Воск	29-я Неделя по Пятидесятнице. Прор. Софонии, Прп. Саввы Сторожевского (Звенигородского). Божественная Литургия	8:00 утр
18	Втор	В св. Николаевском Соборе: Встреча чудотворной иконы Божией Матери «Знамение» Курская Коренная Встреча Епископа Георгия и Всенощное Бдение с литией	5:45 веч 6:00 веч
19	Сред	В св. Николаевском Соборе: Святителя Николая, архиепископа Мир Ликийских чудотворца. Божественная Литургия архиерейским чином	8:30 утр
22	Субб	В Благовещенском Приходе 163 Park Rd: Бдение при чудотворной иконе Божией Матери «Знамение» Курская Коренная	6:00 веч
23	Воск	30-я Неделя по Пятидесятнице. Мч. Мины, Ермогена и Евграфа, Свт. Иоасафа, еп. Белгородского. Встреча чудотворной иконы Божией Матери «Знамение» Курская Коренная и Божественная Литургия	8:00 утр
29	Субб	→Генеральная Уборка Храма← Бдение	7:00 утр 6:00 веч
30	Воск	31-я Неделя по Пятидесятнице. Неделя святых праотцев. Прор. Даниила и трех отроков. Божественная Литургия	8:00 утр
5	Субб	Исповедь «общая» Бдение	4:30 веч 6:00 веч
6	Воск	32-я Неделя по Пятидесятнице, пред Рождеством Христовым, святых отец. Рождественский Сочельник. Божественная Литургия. ВСЕНОЩНОЕ БДЕНИЕ С ВЕЛИКИМ ПОВЕЧЕРИЕМ И ЛИТИЕЙ	8:00 утр 6:00 веч
7	Пон	РОЖДЕСТВО ГОСПОДА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. Божественная Литургия св. Василия Великого. <i>Конец Рождественского Поста.</i>	8:00 утр



Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God Russian Orthodox Church Outside of Russia

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROO/Vladimir_Icon.html

Rector: Fr Alexander Borodin **Mob:** 0447 289 381 amborodin@gmail.com
Priest: Fr John Weir **Mob:** 0438 007 837 rev.john.weir@rocor.org.au

SCHEDULE OF SERVICES FOR DECEMBER 2018

1	Sat	Vigil	6 pm
2	Sun	27th Sunday after Pentecost. Holy Prophet Obadiah. St Philaret, Metropolitan of Moscow. Divine Liturgy	8 am
3	Mon	All Night Vigil with Litia	6 pm
4	Tue	The Entry of the Most Holy Mother of God into the Temple. Divine Liturgy.	8 am
8	Sat	Vigil	6 pm
9	Sun	28th Sunday after Pentecost. Venerable Alypius the Stylite. St Innocent of Irkutsk. Divine Liturgy.	8 am
15	Sat	Vigil	6 pm
16	Sun	29th Sunday after Pentecost. Holy Prophet Zephaniah. Venerable Sabbas, Abbot of Zvenigorod. Divine Liturgy.	8 am
18	Tue	At St Nicholas Cathedral: Greeting of the Miraculous Kursk Root Icon of Our Lady of the Sign. Greeting of Bishop George and All Night Vigil with Litia	5:45 pm 6 pm
19	Wed	At St Nicholas Cathedral: St Nicholas the Wonderworker, Archbishop of Myra in Lycia. Hierarchal Divine Liturgy.	8:30 am
22	Sat	At Holy Annunciation Parish 163 Park Rd: Vigil before the Miraculous Kursk Root Icon of Our Lady of the Sign.	6 pm
23	Sun	30th Sunday after Pentecost. Martyrs Menas the Melodius, Hermogenes, and Eugraphus of Alexandria. St. Ioasaph, bishop of Belgorod. Greeting of the Miraculous Kursk Root Icon of Our Lady of the Sign and Divine Liturgy.	8 am
29	Sat	→Church Clean-up and Working Bee← Vigil	7 am 6 pm
30	Sun	31st Sunday after Pentecost. Sunday of the Holy Forefathers. Holy Prophet Daniel and the Three Youths. Divine Liturgy.	8 am
5	Sat	“General” Confession Vigil	4:30 pm 6 pm
6	Sun	32nd Sunday after Pentecost. Sunday before Nativity (Holy Fathers). Eve of Nativity. Divine Liturgy of St John Chrysostom ALL NIGHT VIGIL WITH GREAT COMPLINE AND LITIA	8 am 6 pm
7	Mon	THE NATIVITY OF OUR LORD GOD AND SAVIOUR JESUS CHRIST (Christmas) Divine Liturgy of St Basil the Great. <i>End of the Nativity Fast.</i>	8 am